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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 1 - JOACHIM ARULRAJ ANTHONYSAMY
Dear BOD - Kindly give us some e-vouchers, food vouchers or e-wallet (no discount vouchers please) for being loyal shareholders 
and attending this meeting. Times are bad now. Please be considerate to us shareholders during these trying times. TQ.

QUESTION 2 - KOH WIN KEONG
Please submit door gift.

QUESTION 3 - STEPHEN LYE TUCK MENG
Dear BOD - Kindly give us some e-vouchers, food vouchers or e-wallet (no discount vouchers please) for being loyal shareholders 
and attending this meeting. Times are bad now. Please be considerate to us shareholders during these trying times. TQ.

QUESTION 4 - WAN MOHD RUSHDI BIN W.A.LAH
I hope company will give some e-voucher or e-wallet to all shareholder join this AGM today.

ANSWER:

All Shareholders/Proxies/Corporate Representatives who have logged in for the 14th AGM today will
receive a unique voucher code to redeem your door gift worth RM50 of FGV products.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 5

STEPHEN LYE TUCK MENG

Mr Chairman - Kindly allow us to vote when the meeting starts and not keep us waiting long. TQ. 

ANSWER:

Please be informed that Shareholders may start to vote from the commencement of the AGM, at

11.00 a.m. You may vote at any time until I announce the end of the voting session.

You may refer to the voting procedure in the Administrative Details in our Annual Integrated Report

2021 on page 184. We have also posted the voting procedure in LUMI under the MESSAGING tab

prior to the commencement of the AGM and I have also reiterated the same during my opening

speech.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 6

AB RAZAK BIN DAUD

How will the vouchers/gifts be delivered to the participants of the meeting?

ANSWER:

All Shareholders/Proxies/Corporate Representatives participating in our AGM today will receive an

email containing a unique voucher code and link to redeem the door gift between 24 and 30 June

2022. Once the link is clicked, you will be required to complete a Google Form with the unique

voucher code and delivery address. Upon receipt of the completed form, FGV will deliver the door

gift to the submitted address within 7 to 10 working days. The expiration date to redeem the door gift

is on 18 August 2022.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 7 

CHUA CHIN LEONG

Dear sirs, kindly arrange to send me a copy of the Company Report.

ANSWER:

We take note on your request. However, for any request of the FGV Annual Integrated Report 2021,

Shareholders need to fill in the request form available on FGV's website at www.fgvholdings.com and

submit the same to the Share Registrar of the Company.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 8

CHEAH SANG CHUAN

Is the management still consider privatise FGV?

ANSWER:

The privatisation plan is a Shareholder matter and FGV is not privy to such information. We will make

the necessary announcement as and when we receive information on this matter.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 9

LEE MUN HOE

Any plan to cultivate durian in view of good potential, shortage of durian in the market and with good
demand?

ANSWER:

There is no plan to cultivate durian at the moment. This is primarily because the crop is not aligned

with FGV’s ongoing strategic plantation initiatives at the moment. Nevertheless, we shall continue to

work with the existing contract farmers on a seasonal basis for the durian trading under the

Integrated Farming and Ladang 57 initiatives.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 10

WAN MOHD RUSHDI BIN W.A.LAH

Can company sustain giving dividend to all shareholder for next year and what is dividend policy?

ANSWER:

FGV adopts a dividend payout ratio of at least 50% of the Company’s profits after taxation,

attributable to Shareholders excluding non-recurring income after taking into consideration the level

of cash, gearing, return on equity and retained earnings, expected financial performance, projected

levels of capital expenditure and other investment plans, working capital requirements, general

financial condition, contractual restrictions and other relevant factors. The annual declaration of the

dividend shall be based on the above.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 11

WAN MOHD RUSHDI BIN W.A.LAH

What is the big impact for company when Indonesia would like to stop production Crude Palm Oil?

ANSWER:

Importing countries such as India and Pakistan have channelled their demand to Malaysian

exporters to cover the shortfall. However, supply from Malaysia is not enough to cover these

requirements.

Prices in March and April 2022 were higher at RM6,000/MT to RM7,000/MT compared to

RM5,000/MT recorded earlier in January and February 2022.



10

Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 12

WAN MOHD RUSHDI BIN W.A.LAH

How company will sustain profit during economic and political unstability nowadays? What is future 
or next development business operation?

ANSWER:

We shall continue with our business plan to strengthen the operations of oil palm plantation as our

core business and move into higher value-added activities which are less impacted by the

fluctuations in commodity prices. The value-added activities represent our effort to stabilise earnings

against volatility in commodity prices.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 13

AHMAD FAIRUZ BIN ABDUL HAMID

Apakah perancangan-perancangan lembaga pengarah dan pengurusan untuk menaikkan harga
saham dan dividen FGV yang terlalu rendah sejak dari tempoh penyenaraian 2012 sehingga
sekarang? Saham FGV walaupun pada nilai RM2 masih berkali-kali ganda lebih rendah dari nilai
patut di capai sekarang jika di benchmark menggunakan parameter-parameter sama dengan
syarikat-syarikat perladangan lain.

JAWAPAN:

Lembaga Pengarah dan pihak pengurusan akan meneruskan rancangan transformasi perniagaan

kami yang bermula sejak tahun 2019, untuk menghasilkan keuntungan yang lebih tinggi. Kami juga

akan mengurangkan kebergantungan kepada perniagaan komoditi dengan memberi lebih tumpuan

kepada aktiviti perniagaan nilai tambah seperti produk pengguna yang memberikan potensi

pulangan yang lebih tinggi. Oleh itu, pada asasnya, inisiatif ini boleh membawa kepada harga saham

dan pulangan dividen yang lebih tinggi di masa hadapan.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 14

AHMAD FAIRUZ BIN ABDUL HAMID

Adakah lembaga pengarah dan management akan mengurangkan jumlah anak syarikat subsidiari
yang terlalu banyak dalam related party transaction? Kenapa tidak menggunakan saja perkhidmatan
syarikat-syarikat luar dan bebas yang lebih berdaya saing dan lebih luas kepakaran mereka?
Daripada menubuhkan setiap anak syarikat sendiri untuk banyak urusan RPT yang akhirnya tidak
berjaya membawa masuk hasil dari bisnes-bisnes luar, hanya bergantung hasil perkhidmatan pada
FGV sahaja.

JAWAPAN:

Pihak pengurusan dengan sokongan Ahli Lembaga Pengarah sentiasa berusaha untuk

meningkatkan kecekapan dan keberkesanan mentadbir anak-anak syarikat subsidiari. Sebagai

makluman, pengurusan juga sedang meneliti syarikat-syarikat yang sesuai untuk tujuan

penstrukturan semula dan seterusnya untuk mengurangkan transaksi pihak yang berkaitan (RPT).

Kebanyakan syarikat-syarikat subsidiari yang telah dikenalpasti ini telah ditubuhkan pada awal tahun

1990-an dengan tujuan yang strategik yang bertepatan pada masa tersebut dan terdapat juga

syarikat-syarikat yang dibeli melalui proses pengambilalihan. Ianya tidak ditubuhkan untuk urusan

RPT seperti yang encik cadangkan.
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QUESTION 15

AHMAD FAIRUZ BIN ABDUL HAMID

Adakah FGV tidak cuba meminta FELDA Holdings dan penasihat-penasihatnya untuk mengambil
jalan keluar kompromi, antaranya dengan cara penebusan LLA berbanding dengan pembelian
saham yang tidak berjaya tahun lepas. Sekurang-kurangnya cara ini dapat mengurangkan sedikit
kerugian yang tersangat besar selama ini kepada pemegang-pemegang saham IPO RM4.55 malah
memberi peluang kepada pemegang-pemegang saham awam dan institusi selain FELDA Holdings
untuk mula dapat melihat hasil dari pelaburan kami dalam IPO RM4.55 FGV?

JAWAPAN:

Tindakan pihak FELDA untuk membeli saham FGV melalui ‘Mandatory Takeover Offer’ adalah di

atas keputusan FELDA sebagai pemegang saham, dan pihak FGV tidak terlibat dalam proses

tersebut. Keputusan tersebut telah dibuat sebelum ianya dimaklumkan secara umum dan kepada

pihak FGV.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 16

AHMAD FAIRUZ BIN ABDUL HAMID

Adakah FGV tidak mahu cuba menerbitkan saham-saham baru serta menawarkan saham-saham
treasury kepada pemegang saham minoriti serta orang awam untuk menepati syarat peratusan
pegangan awam penyenaraian Bursa? Ini dibenarkan dalam undang-undang berkaitan serta adalah
tanggungjawab fidusiari lembaga pengarah dan pengurusan untuk membuat paling wajar dan terbaik
untuk syarikat, bukannya untuk kepentingan segelintir pemegang saham tertentu sahaja.

JAWAPAN:

Sebarang perancangan untuk penerbitan dan penawaran saham baru adalah tertakluk kepada

Perancangan Strategik dan keperluan modal Kumpulan FGV. Syarikat tidak bercadang untuk

mengambil tindakan tersebut dalam masa terdekat.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 17

AHMAD FAIRUZ BIN ABDUL HAMID

FGV seharusnya berterusan serta memperhebatkan lagi tindakan undang-undang pada semua
pihak yang telah menyebabkan FGV rugi besar selama bertahun-tahun sebelum ini dari tempoh
penyenaraian IPO, termasuklah investmen-investmen bank serta penasihat-penasihat untuk IPO
2012. Barulah syarikat serta reputasi korporat Malaysia boleh diletakkan pada asas yang betul.

JAWAPAN:

Kami mengambil maklum pandangan encik.

FGV sememangnya sentiasa memandang serius kes-kes salah tadbir urus dan juga amalan tidak

berintegriti demi kebaikan masa hadapan FGV. FGV telah memulakan tindakan undang-undang

terhadap bekas pengarah dan pihak pengurusan yang terlibat melalui dua saman berasingan di

mana sehingga kini, prosiding masih berlangsung di mahkamah.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 18

AHMAD FAIRUZ BIN ABDUL HAMID

Apakah perancangan FELDA Holdings untuk menepati syarat pegangan awam Bursa Malaysia
sebelum dateline Suruhanjaya Sekuriti berakhir?

JAWAPAN:

Perkara berkaitan syarat pegangan awam ini adalah ‘Shareholder matter’ berhubungkait dengan

tindakan ‘Mandatory Takeover Offer’ oleh FELDA pada tahun 2019. Pada 31 Mei 2022, Syarikat

telah membuat pengumuman kepada Bursa Securities berkenaan ketidakpatuhan Syarikat terhadap

Keperluan Penyenaraian Bursa Securities berhubung pegangan awam yang telah berkurangan

kepada 12.92% berbanding dengan keperluan minima sebanyak 25%. Di dalam pengumuman

tersebut, Syarikat juga telah menyatakan bahawa FELDA melalui surat bertarikh 23 Februari 2022

masih mengekalkan hasratnya untuk menyahsenarai FGV sepertimana yang dinyatakan di dalam

Dokumen Tawaran Pengambilalihan FGV mereka yang bertarikh 12 Januari 2021.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 18 (cont’d)

AHMAD FAIRUZ BIN ABDUL HAMID

Atau adakah FELDA Holdings akan memohon lagi lanjutan tempoh pengecualian pegangan awam?

JAWAPAN:

Merujuk kepada pengumuman Syarikat kepada Bursa Securities pada 31 Mei 2022, FGV diberi

tempoh sehingga 3 Ogos 2022 untuk memenuhi syarat Keperluan Penyenaraian Bursa Securities

berhubung dengan pegangan awam. Setakat ini, FGV belum mendapat apa-apa arahan daripada

FELDA sama ada untuk memohon lanjutan tempoh pengecualian pegangan awam ataupun tidak.
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Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 19

AHMAD FAIRUZ BIN ABDUL HAMID

Jika FGV di nyahsenarai dari Bursa Malaysia, mungkin lebih baik kerana pemegang-pemegang
saham minoriti akhirnya akan dapat terlibat langsung dalam pengurusan harian serta keputusan-
keputusan FGV. Kami dapat memantau seerat-eratnya FGV serta pihak FELDA Holdings nanti.

JAWAPAN:

Memandangkan ini adalah ‘Shareholder matter’, kami mengambil maklum pandangan encik dan

akan memaklumkan kepada pihak FELDA. Terima kasih.



19

Shareholders Pre-AGM Questions

QUESTION 20

AHMAD FAIRUZ BIN ABDUL HAMID

Adakah FELDA Holdings bercadang untuk membuat tawaran baru pengambilalihan saham FGV
selepas ini?

JAWAPAN:

Sebarang pelan pengambilalihan saham FGV tertakluk kepada keputusan pemegang saham FGV.

Buat masa ini, FGV tidak menerima sebarang notis rasmi dari FELDA. Sebarang informasi mengenai

pelan pengambilalihan saham FGV, jika diterima secara rasmi, akan diumumkan mengikut syarat

dan keperluan yang ditetapkan oleh Bursa Malaysia.



THANK YOU

FGV Holdings Berhad
200701042133 (800165-P)

Group Investor Relations

Level 20, Wisma FGV, 

Jalan Raja Laut, 50350 Kuala Lumpur, Malaysia

+603 2789 0000 fgv.investors@fgvholdings.com

www.fgvholdings.com
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